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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Katarina Filipović (SDP) je na 18. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 7. lipnja 2023. godine postavila vijećničko pitanje: 
 
„Budući da sam stanar starogradske jezgre zanima me šta se dešava sa našom Alejom 
velikana? Nakon biste Ivana Pipana nalazi se kontejner za miješani komunalni otpad, pa kanta 
za plastični otpad, papir, karton i staklo. Imate li neke daljnje planove za Aleju labinskih 
Velikana, jer trenutnom situacijom sasvim sigurno ne odajete dovoljno poštovanja prema 
svima onima koji jesu, a i onima koji nisu, a zaslužili su se naći u Aleji labinskih velikana?“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik Grada Labina: 
„Aleja velikana je sigurno jedan prostor koji baštinimo, gospođo Filipović. Malo je gradova u 
Hrvatskoj koji baštine antifašističke spomenike. Većina ih ruši, rade im štetu, šaraju ih itd. Kod 
nas to nije slučaj, to se moramo složiti. Na toj lokaciji o kojoj pričamo, imamo biste, imamo 
polupodzemne kontejnere relativno u blizini imamo onaj travnjak u podnožju, da tako kažem. 
Mislim da je apsolutno jasno da komunalno poduzeće kosi koliko može to kositi. Ne znam na 
šta možemo više od toga utjecati osim možda češće košnje. Mislim da to nije tako veliki 
problem kao što ste ga predstavili. Sigurno u suradnji s našim komunalnim poduzećem i našim 
odjelom za komunalne djelatnosti možemo pojačati održavanje je upravo ono što sam rekao 
na početku baštinimo naše vrijednosti.“ 
 
Vijećnica Katarina Filipović (SDP) dodatno navodi: 
„Moje mišljenje je da u Aleji Velikana nedostaju izumitelj brzinomjera Josip Belušić, teolog 
Matija Vlačić i vođa Labinske republike koji je neopravdano izostavljen iz povijesnih spisa 
Giaccomo Macillis. Smatram da je trenutna lokacija promašena zbog te postavke podzemnih 
kontejnera to je i definitivna činjenica. Po mom mišljenju trebali bi je premjestiti u Ulicu sv. 
Katarine na relaciji od Starog grada prema groblju, jer je to lijepa ulica sa predivnim pogledom 
na Stari grad i Rabac. Postoji mogućnost da se tamo postave spomenici sa ostalim zaslužnim 
velikanima kako sada, tako i za sljedeće buduće generacije. Premještanjem bi i pješačenje od 
parkinga na groblju do grada bilo zanimljivije, čime bi možda potakli ljude da manje parkiraju 
u Starom gradu, a više kod groblja. Grad bi dobio zanimljivu atrakciju. Također je važno i to da 
bi u jezgri dobili nekoliko parkirališnih mjesta više.“  
 
Valter Glavičić, gradonačelnik Grada Labina dodatno navodi: 
„Aleja velikana je nešto što je tamo već dugi, dugi niz godina. Aleja velikana je nešto što je dio 
starogradske jezgre. Dio Šetališta San Marco. Dio nečega što svi mi skupa emotivno 
doživljavamo kao pripadnost tom prostoru. Izmicanje sa lokacije koja je jako lijepa, koja nije 
toliko prometna kao što ste Vi sada dali prijedlog, po meni bi bila velika greška. Sigurno nije 
nakana aktualne gradske vlasti, a vjerujem da neće biti niti budućih gradskih vlasti. To je Vaše 



razmišljanje, ja ga poštujem, ali u tom smjeru, draga vijećnice Filipović nećemo ići. A što se 
tiče bolje higijene, da tako kažem, to se apsolutno slažem.“ 
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